
 

 

Motie: Mag het hek weg? Hevel de reserve sociaal domein alsnog over 
naar de algemene reserve  

De gemeenteraad van Haarlem, in vergadering bijeen op 26, 28 en 29 Juni 2017, de Kadernota 
2017 besprekende; 
 

Constaterende dat: 
 

 De raad bij de Programmabegroting 2015 de algemene reserve sociaal domein heeft ingesteld; 

 De reserve sociaal domein in het leven is geroepen om de decentralisaties goed te laten 
verlopen en de Haarlemmers die zorg nodig hebben, zorg te kunnen blijven bieden wanneer de 
middelen vanuit het rijk ontoereikend zouden zijn; 

 De verwachte tekorten in het sociaal domein zijn uitgebleven, 2015 en 2016 zijn beide met een 
positie resultaat afgesloten waardoor de reserve sociaal domein is opgelopen tot 35 miljoen en 
daarmee zeer omvangrijk is; 

 In de overige domeinen de afgelopen jaren juist bezuinigingen hebben plaatsgevonden om de 
Haarlemse schuld af te kunnen lossen, de reserve sociaal domein kan in deze domeinen niet 
ingezet worden, terwijl de grens tussen sociaal en fysiek aan het vervagen is.   

 
Overwegende dat: 
 

 Het ‘hek’ om het sociaal domein is geplaats om te waarborgen dat er ten alle tijde financiële 
middelen beschikbaar zouden zijn voor zorg continuïteit; 

 De decentralisaties inmiddels voldoende vorm hebben gekregen om een juiste verdeling van 
financiële middelen toe te kunnen passen en deze zodanig in te kunnen schatten waarbij 
iedereen de zorg krijgt die nodig is;  

 Bij instelling van de reserve sociaal domein de oorspronkelijke looptijd tot en met 2017 zou zijn 
(wegens koppeling aan de Integratie-Uitkering sociaal domein vanuit het rijk);   

 De raad de bestemming van reserves kan wijzigen.  
 
Verzoekt het college 
 

 Met een voorstel te komen om de reserve sociaal domein zoals oorspronkelijk bedoeld bij de 
Programmabegroting 2018 over te hevelen naar de algemene reserve.  

 Dit voorstel te voorzien van een raadsbesluit om de reserve sociaal domein versneld op te 
heffen.  

 Bij een goed onderbouwde onwenselijkheid voor de volledige overheveling van de reserve met 
een voorstel te komen om de reserve gedeeltelijk op te heffen en minstens de helft van de 
huidige reserve over te brengen naar de algemene reserve zodat deze ingezet kan worden in de 
overige domeinen waarbij deze een positief effect heeft op het sociaal domein.  

 
 
En gaat over tot de orde van de dag. 
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